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1 Cor. 12: 13  „Noi toŃi, în adevăr, am fost botezaŃi de un singur Duh, 

ca să alcătuim un singur trup...” 

 

*Ce este Botezul cu Duhul Sfânt? Este Duhul botezându-te pe 
tine în trupul lui Cristos (1Cor.12: 13). Este naşterea din nou. Este 
Duhul lui Dumnezeu venind şi umplându-te după ce tu te-ai pocăit, (ai 
auzit Cuvântul Lui) şi ai fost botezat în apă ca un răspuns a bunei 
conştiinŃe (mărturia unui cuget curat) către Dumnezeu (Fapte 2: 37-41). 
 

*Şi acum voi sunteŃi ai Lui. Oh, pentru că El este, noi avem 
dreptul la tot ceea ce El a câştigat pentru noi. Fiecare promisiune din 
Biblie este a voastră. Ea vă aparŃine vouă, când acest Însemn este peste 
voi şi Dumnezeu v-a sigilat. Acum, noi vrem să ne verificăm pe noi 
înşine, doar pentru un moment. Când Dumnezeu v-a dat vouă adevăratul 
botez cu Duhul Sfânt, atunci ViaŃa lui Isus Cristos este în voi. Acum  
aceea  este  adevărat, şi fiecare teolog va  trebui să fie de acord să 
admită aceasta. Este Naşterea din Nou. (Ioan 3: 1-8). Voi sunteŃi 
născuŃi din nou, din Duhul Sfânt. Şi pentru că Dumnezeu a făcut 
aceasta, şi voi ştiŃi că voi nu sunteŃi buni prin voi înşivă, şi voi aŃi 
acceptat ceea ce Dumnezeu a făcut, atunci El vă pecetluieşte în 
ÎmpărăŃia Sa, prin Duhul Sfânt. Şi fiecare lucru pe care Isus l-a 
răscumpărat şi v-i l-a promis, în Biblie, este al vostru. Este proprietatea 
voastră pentru că a fost plătit pentru aceea. Amin. ViaŃa este a mea; El a 
plătit pentru ea. ViaŃa este a voastră; El a plătit pentru ea. (1Cor. 3: 21-
23). Vindecarea este a mea; El a plătit pentru ea. Vindecarea este a 
voastră; El a plătit pentru ea. Libertatea este a mea; El a plătit pentru ea. 
Cerul (Raiul) este al meu; El a plătit pentru aceea. El a plătit preŃul. Tot 
ceea ce El a răscumpărat aparŃine omului care are Însemnul. Amin. 
„TreceŃi Însemnul Meu” deasupra maşinii de stradă, ”în Ziua aceea a 
judecăŃii, şi Eu voi trece pe deasupra voastră” (Exod. 12: 13). 

Amin. łineŃi mărturia voastră în Cuvânt, că Isus Cristos a murit 
pentru voi. Şi când El a făcut aceasta, El se arată pe El însuşi prin voi. 



Amin. Da. Când voi recunoaşteŃi Însemnul, ViaŃa de care a avut nevoie 
Sângele să vorbească. [2] 
 
 *Acum, eu doresc să fiu foarte explicit în ceea ce este Botezul cu 
Duhul Sfânt conform cu Biblia. Nu este conform cu mine, şi nu este 
conform cu voi. El trebuie să fie conform cu „Aşa vorbeşte Domnul”, 
sau înseamnă că noi suntem călăuziŃi greşit, fals. Amin. 
 Pentru început, voi veŃi observa că în adunările mele, atunci când 
eu am terminat de predicat serviciul evanghelistic, sau ceva mesaj de 
învăŃătură, eu am scos reŃeaua (de telefoane) şi am invitat oamenii la un 
răspuns. Eu le-am cerut lor să vină în faŃă şi să primească Duhul Sfânt. 
Prietenii mei Penticostali, deasupra faptului că m-aŃi auzit pe mine 
spunând această credinŃă că eu invit pe oameni să vină în faŃă să fie 
botezaŃi cu Duhul Sfânt pentru că ei sânt deja născuŃi din nou. Deci 
atunci când eu invit pe aceia care sânt umpluŃi de Duhul să vină şi să se 
ocupe cu aceia care au răspuns invitaŃiei să primească Duhul, aceşti 
dragi fraŃi s-au ridicat înainte să se ocupe cu oamenii în aşa fel încât i-au 
încurajat să strige la Dumnezeu şi să creadă ca să vorbească în limbi. 
Aceasta a cauzat o mare problemă de confuzie şi eu vreau să vă spun 
vouă exact ceea ce eu vreau să spun cu aceasta. Eu vreau să spun, pentru 
păcătos să vină înainte şi să fie născut din nou, ceea ce este să fie 
botezat în trupul lui Cristos prin Duhul Sfânt care este exact ceea ce a 
avut loc la Cincizecime când a fost înfiinŃată biserica. Cu alte cuvinte, 
să fie născut din Duhul este să fie cu adevărat botezat cu Duhul Sfânt. 
Este unul şi acelaşi lucru. [3] 
 

*Atunci, cum intrăm noi în acest Trup? 1 Corinteni 12, „Printr-
un Duh noi suntem toŃi botezaŃi în acest Trup, printr-un botez al 
Duhului Sfânt”. Aceea, dacă voi vreŃi să o scrieŃi jos, este în 1 
Corinteni 12: 13. „Şi printr-un singur Duh, noi suntem toŃi botezaŃi”. Şi 
Duhul este ViaŃa lui Cristos. Este aceea corect? ViaŃa lui Cristos! Şi 
viaŃa oricărei seminŃe... Care, El era SămânŃa Cuvânt, produce SămânŃa 
VieŃii (Fapte 10: 44-48). AŃi prins-o voi? Dacă acea ViaŃă este aşezată 
în SămânŃă, şi acest botez al Duhului Sfânt vine peste Ea, este obligată 
să aducă (producă) acea SămânŃă de ViaŃă. [4] 
 
 *Acum, ce este transformarea? Cum o obŃinem noi? Ce face 
transformarea? (Rom. 12: 1-2) Dumnezeu o face prin Duhul Cuvântului 
Său. (2 Cor.3: 6 / Ioan 6: 63). El transformă. EL plantează SămânŃa 



Lui, pune Duhul Lui peste Ea, şi Ea îŃi produce roadele. Duhul Său cel 
Sfânt transformă SămânŃa Cuvânt înăuntru pentru a fi dovedită după 
felul ei. 
 Ce fel de sămânŃă eşti tu, aceea arată doar ce este în tine. Tu nu o 
poŃi ascunde. Orice ai fi tu pe dinăuntru, se arată pe dinafară. Tu nu te 
poŃi feri de aceea. Tu nu poŃi face acel pom să fie altceva decât ceea ce 
este. VedeŃi, aceea trebuie să fie în felul acesta. Duhul Sfânt transformă 
sămânŃa care este înăuntru acesteia. Nu contează ce fel de sămânŃă este 
aceea, El o va transforma. Dacă este rea, ea va produce răul. Dacă este 
un ipocrit, el va produce un ipocrit. Dacă este un original Cuvânt a lui 
Dumnezeu, el va produce un fiu original, sau fiică, a lui Dumnezeu. 
 CâŃi dintre voi de aici care nu au SămânŃa lui Dumnezeu, botezul 
cu Duhul Sfânt? VreŃi voi doar să vă ridicaŃi mâna, ziceŃi, „Aminteşte-
mă Frate Branham, ca eu să primesc acel Duh Sfânt” Acum voi luaŃi 
Cuvântul în inima voastră, şi credeŃi-L. Voi nu puteŃi privi la voi înşivă. 
MergeŃi sus şi priviŃi în oglindă, şi voi puteŃi vedea unde sunteŃi voi. 
VedeŃi, voi acum puteŃi şti. [5] 
 
 *Eu vorbeam nu de mult cu o persoană. El încerca să discute cu 
mine şi spunea, „Nu îŃi este Ńie ruşine să spui că Dumnezeu a  creat cerul 
şi pământul în trei zile – sau şase zile?” 
 Eu am zis, „Aceasta este ceea ce spune Biblia” 
 A zis, „Ei bine, noi avem dovada şi putem dovedi că pământul 
este vechi de milioane şi milioane de ani” [6] 
 *Am zis, „Aceasta nu are nimic de a face cu aceea. În Geneza 1: 
1 zice, „La început, Dumnezeu a făcut cerurile şi pământul. Punct. 
VedeŃi? Aceea este totul. Acum, lumea fără formă şi goală” Şi eu am 
zis, „Eu cred că fiecare sămânŃă era aşezată chiar drept acolo de la ceva 
altă civilizaŃie sau ceva, şi imediat ce apele s-au ridicat şi lumina a lovit-
o, au venit sus copacii şi toate.” 
 Acelaşi lucru cu fiinŃa umană; este un tip. Când toată ceaŃa este 
dată deoparte, şi este descoperit Adevărul la acea sămânŃă originală, 
reală, care este aşezată acolo stând germinizată, şi Lumina Evangheliei 
o poate lovi printr-o reală adeverire a Cuvântului, ea va trăi, ea are ViaŃă 
în ea.... Orice în afară de aceasta nu va putea trăi. Nu are ViaŃă în ea. [7] 
 
 *PriviŃi femeia de la fântână (Ioan 4: 1-10). Ce era aceea? Acea 
Lumină a lovit acea sămânŃă care era aşezată acolo şi căreia i-a vorbit 
Dumnezeu. Da domnule. SămânŃa a fost pe pământ. Când Dumnezeu a 



dat la o parte apele, şi soarele a lovit-o, ea a venit afară. Aceea este 
corect. VedeŃi? Tot ceea ce era nevoie era soarele. Ea avea nevoie de 
lumină. Da domnule. 
 Şi atunci când Duhul Sfânt în El a dat deoparte viaŃa ei trecută şi 
i-a arătat-o, acea Lumină a lovit-o; ea a zis, „Domnule eu văd că Tu eşti 
un profet”. 
 La fel este şi astăzi, acelaşi lucru. Loveşte doar la fel. Da, 
domnule. Ea a ştiut pentru că Lumina a lovit-o. [8] 
 *Acei pescari, tâmplari, fermieri, vameşi, prostituate, ei au văzut 
în El ceea ce Scriptura simplu spunea că El va face, şi Fariseii nu puteau 
vedea din cauza tradiŃiilor lor; dar prostituatele, fermierii, şi toŃi dintre 
ei, ei au văzut-o. Tot ceea ce a fost predestinat, când îndoiala a căzut la 
o parte, sămânŃa a pornit să crească. Aceea este corect. [9] 
 
 *Acum, dacă voi vreŃi botezul cu Duhul Sfânt, este al vostru. 
Este al vostru dacă voi doar vreŃi să deschideŃi. 
 Acum voi aveŃi o concepŃie despre ceea ce voi ar trebui să faceŃi. 
Voi aveŃi un fel de idee. „Ei bine, acum, dacă eu voi sta aici sus, 
aceasta” Nu, nu. Voi puteŃi să staŃi jos. Nu are nici o importanŃă unde 
sunteŃi voi. Dar unde, (când) voi vă veŃi deschide voi înşivă, atunci 
Duhul Sfânt vă va umple. 
 Atunci, ei bine, câteodată El începe să vă ungă, şi voi nu vă veŃi 
lăsa călăuziŃi prin El. Voi vă speriaŃi puŃin. Vouă vă este teamă. Voi vă 
daŃi înapoi. Doar predaŃi-vă voi înşivă, predaŃi-vă Duhului Sfânt. 
 Nu vă temeŃi de fanatism. Dacă diavolul este acela care se 
preface (joacă teatru – personifică) nu credeŃi voi că noi am cunoaşte 
aceea? Da domnule. El nu va veni în jur. Nu vă temeŃi de aceasta. Nu. 
El nu va deranja. 
 Voi doar predaŃi-vă Duhului Sfânt. Când voi simŃiŃi acea 
glorioasă... Ca şi cum acest mic slujitor a spus că a făcut el în seara 
aceea, stând sus, când Ceva cald a venit peste el. Dacă el ar fi ştiut cum 
să se predea chiar atunci. Aceea este totul. Doar spuneŃi, „Doamne 
Isuse, eu Te cred. Eu Te primesc, Te accept.” Atunci ceva va începe să 
se întâmple. VedeŃi? FaceŃi-o din inima voastră, atunci aceea se 
întâmplă. Oh!. [10] 
 
 *Aici este taina: O „Taină” este Scriptura – este „un adevăr 
ascuns mai înainte, acum descoperit Divin, dar în care este rămas un 
element supranatural totuşi.” Iată aici este una dintre marile taine: 



 Taina botezului cu Duhul Sfânt, fără senzaŃii, totuşi Persoana lui 
Cristos lucrând în voi aceleaşi lucrări pe care le-a făcut El mai înainte. 
[11] 
 
 *Voi căutaŃi binecuvântările lui Dumnezeu. Voi căutaŃi Cuvântul 
Lui. Voi căutaŃi Duhul Sfânt. Voi căutaŃi favoare cu Dumnezeu. Şi dacă 
voi sunteŃi, şi voi puteŃi, cu adevărat, cu toată inima voastră, să vă 
predaŃi. Acum, nu căutaŃi după ceva emoŃii. CăutaŃi după Adevăr (Ioan 
8: 31-32), un Adevăr care este din inima voastră, prin credinŃă. 
„Doamne, eu doresc să fac orice îmi cere Cuvântul Tău să fac. Eu mă 
predau, eu însumi, cu tot ceea ce este în mine. [12] 
   
 *Acum, dacă unui om îi pare rău de păcatele lui... Eu doar vreau 
să o iau uşor, în aşa fel ca să pătrundă cu adevărat adânc. Dacă un om 
regretă păcatele lui şi se pocăieşte, părându-i rău pentru păcatele lui, şi 
acceptă pe Isus Cristos ca şi salvatorul lui personal, de la păcatele lui, şi 
se botează în Numele lui Isus Cristos, Dumnezeu este obligat din chiar 
acel minut ca să dea acelui om botezul cu Duhul Sfânt. Dacă El nu, El 
nu poate... El nu şi-a Ńinut Cuvântul Său. Este aceea corect? Acum, de 
ce toate acele adunări de stăruinŃă atunci? De ce toate acele semne 
(dovezi) şi lucruri pe care noi trebuie să le avem? [13] 
 
 *Minunat. Dumnezeu L-a dus pe Cristos la Calvar, L-a sfâşiat 
(despărŃit), Trup şi Suflet. El a trimis Trupul sus la Dreapta Sa, şi a 
trimis Duhul Sfânt înapoi, Legământul cu oamenii. Şi voi credeŃi prin 
credinŃă, cum a făcut şi Abraham, şi lui i-a fost dat semnul tăierii 
împrejur ca şi confirmare a credinŃei lui (Rom.4: 9-12). Şi voi credeŃi şi 
acceptaŃi pe Isus Cristos ca Salvator, atunci Dumnezeu vă dă vouă 
botezul cu Duhul Sfânt ca o confirmare a credinŃei voastre. 
 Voi spuneŃi că voi credeŃi, şi dacă voi nu aŃi primit Duhul Sfânt, 
ceva este greşit cu credinŃa voastră. Dumnezeu taie împrejur inima în 
clipa în care credinciosul vine în deplină predare. Amin. SpuneŃi, Aceea, 
prieteni, cu siguranŃă trebuie să fi făcut ceva; eu am simŃit aceea chiar 
venind înapoi. PrindeŃi-o. Când credinciosul... Iat-o acum. Când 
credinciosul crede ferm în Domnul Isus Cristos, Dumnezeu este sub 
obligaŃie să îi dea lui Duhul Sfânt: ca şi o confirmare a credinŃei lui. Voi 
spuneŃi, „Care este problema Frate Branham?” Doar numai credinŃa 
voastră; aceea este totul. Dacă voi aŃi crede cu adevărat, Dumnezeu este 
acolo să vi-l dea vouă. 



 „În  timp  ce  Petru  vorbea  aceste  Cuvinte,  Duhul  Sfânt  a  
căzut  peste  acei  ce  ascultau  Cuvântul”  Este  aceea  corect?  
Fapte 10: 49. În regulă, observaŃi, Duhul Sfânt şi Foc au venit jos din 
ceruri (Matei 3: 7-12), a ars afară toată mizeria, a tăia împrejur inima, a 
tăiat jos orice surplus, şi a devenit o nouă făptură (Gal. 6: 14-16). [14]  
 
 *Şi acolo este unde Dumnezeu a vorbit din ceruri, şi Ioan 
Botezătorul a văzut Duhul lui Dumnezeu venind ca un porumbel, 
căzând peste un Om Care a fost născut într-un grajd (Ioan 1: 29-34). 
VedeŃi, ceea ce lumea numeşte măreŃ, Dumnezeu numeşte nebunie. Şi 
ceea ce lumea numeşte nebunie, Dumnezeu numeşte măreŃ. Aceea este 
corect. Deci nu fiŃi supăraŃi când sunteŃi numiŃi nebuni. 
 Pentru că amintiŃi-vă. Voi nu puteŃi avea gândul lui Cristos şi 
gândul lumii în acelaşi timp (Fil. 2: 5-8). Voi nu puteŃi fi (nu puteŃi 
merge) pe calea voastră şi pe calea lui Dumnezeu în acelaşi timp. Voi 
trebuie să ieşiŃi din calea voastră şi să lăsaŃi pe Dumnezeu să aibă Calea 
Lui. Acesta este singurul fel prin care voi veŃi putea face vreodată ceva. 
Voi trebuie să vă îndepărtaŃi de propriile voastre gânduri, de gândirea 
voastră proprie. Nu încercaŃi să raŃionaŃi (să gândiŃi); doar credeŃi 
numai. 
 Ce era dacă Maria încerca să gândească despre naşterea din nou, 
sau nu despre naşterea din nou, ci despre naşterea din fecioară (Matei 1: 
18-25, Luca 1: 26-38). ScuzaŃi-mă. Ce era dacă ea încerca să zică, 
„Acum, aşteaptă un minut. Acum, uite, eu nu cunosc nici un bărbat. Nu 
a fost nimic de felul acesta. Cum voi putea eu avea un copil? Oh, tu nu 
poŃi să-mi spui mie una ca asta.” Ea nu a mai aşteptat după altceva. Ea 
doar a luat pe Dumnezeu pe Cuvânt Său şi a început să mulŃumească lui 
Dumnezeu pentru copil. Înainte ca ea să simtă vreo viaŃă, înainte ca ea 
să simtă orice, înainte ca vre-un semn să-i fi fost dat, ea doar a luat 
Cuvântul Îngerului şi a plecat bucurându-se şi lăudând pe Dumnezeu, 
spunând fiecăruia că ea urma să aibă un copil, fără să cunoască vreun 
bărbat. [15] 
 
 *A zis, „Facă-mi-se potrivit cu Cuvântul Tău” Aceea a adus 
ViaŃa. Acolo sunteŃi voi. Ei bine, aŃi ştiut voi că Satan a zis, „Ei toŃi vor 
râde de tine”… 
 Acea fată cu obrajii îmbujoraŃi, nu a dat nici o atenŃie acestui 
fapt. Chiar drept acolo în Iudeea ea a mers şi a zis, „Voi ştiŃi, eu voi 
avea un copil”, înainte ca măcar să simtă ceva, pentru că Cuvântul a fost 



deja pus (aşezat) acolo. Aceea a fost totul. Ea nu a avut nevoie să 
meargă prin linia de rugăciune pentru a doua oară. Nu... Da domnule; ea 
a crezut-o. Ea nu a trebuit să aibe un semn de viaŃă; ea niciodată nu a 
avut un semn că ar fi fost gravidă, de fel; ea niciodată nu a simŃit nimic; 
totul era doar cum a fost înainte, dar ea a mers să spună fiecăruia, „Eu 
voi avea un copil”. De ce? Dumnezeu a zis aşa. Ce este aceea ? SămânŃa 
Roială a lui Abraham. 
 Oh, poate fiecare să spună aceea astăzi? Oh, dacă oamenii doar 
ar putea cu adevărat din inima voastră, toŃi astăzi să putem spune aceea: 
„Facă-mi-se după Cuvântul Tău, Doamne” Cu adevărat să vrei aceea. 
Unu sau doi sau undeva afară acolo înăuntru El urmează să apuce sus 
ceva predestinaŃi care cu adevărat doresc aceasta, şi frate, tu vei vedea 
scântei zburând chiar atunci (Aceea este corect), când tu cu adevărat ai 
ajuns acolo să întâlneşti aceea ce va veni, când acea irigaŃie începe să 
cadă pe acel Cuvânt. Da domnule. [16]  
 
 *Dumnezeule, dă-ne nouă ceva mai multe Marii în jurul oraşului 
Phoenix în seara aceasta aici, care poate să-L ia pe Dumnezeu pe 
Cuvânt şi să înceapă să se bucure înainte ca ceva să se întâmple. Aceea 
este ce aveŃi voi nevoie. Aceea este totul. Pentru că ea a fost 
preaumbrită de Duhul Sfânt. Şi când Duhul Sfânt cu adevărat umbreşte 
o persoană, ei iau pe Dumnezeu pe Cuvântul Lui. Aceea o stabileşte, 
ceea ce a spus Duhul Sfânt. [17] 
 
 *Etapele planului Etern pe care El l-a avut în taina Lui, a fost 
acum descoperit. ObservaŃi, acolo sunt încă trei stagii către desăvârşire. 
Doar în felul în care EL a răscumpărat lumea, în acelaşi fel El a 
răscumpărat şi Biserica Lui. El a răscumpărat oamenii în trei etape. 
Acum, priviŃi. Prima este justificarea, aşa cum a predicat Luther; a doua, 
sfinŃirea, aşa cum a predicat Wesley; a treia, Botezul cu Duhul Sfânt. 
Aceea este corect. Apoi vine Răpirea! 
 Acum, lumea, cum a răscumpărat El lumea? Mai întâi, ce a făcut 
El când ei au păcătuit, El a spălat aceasta în apele botezului. Aceea este 
corect. Apoi El a lăsat Sângele Lui peste aceasta, de la cruce, şi i-a 
sfinŃit şi i-a numit poporul Lui Propriu. Şi apoi ce face El? Aşa cum El 
scoate lumea afară din voi, şi renovează întregul lucru prin botezul cu 
foc al Duhului Sfânt, El de asemenea va renova şi lumea. Şi ea va fi arsă 
cu Foc, şi curăŃată de fiecare germene, de la un milion de kilometri 
înălŃime, fiecare lucru va fi curăŃit. Şi apoi acolo este un Cer Nou şi un 



Pământ Nou, doar la fel cum voi sunteŃi făpturi noi în Cristos Isus când 
Duhul Sfânt vă ia pe voi în primire. VedeŃi, acolo sunteŃi voi, întregul 
lucru este cât de clar poate să fie. Toate lucrurile sunt acolo.  
 Naşterea naturală este în trei. Care este primul lucru care se 
întâmplă femeii care are un copil? Ce se rupe mai întâi? Apa. Ce se rupe 
apoi? Sângele. Care este următorul lucru? ViaŃa. Apa, sângele şi duhul. 
[18] 
 

*1Corinteni 12: 3, De aceea vă spun, că nimeni dacă vorbeşte 
prin Duhul nu poate zice „Jesus să fie anatema” şi nimeni nu poate să 
spună „Isus este Domnul” decât prin Duhul Sfânt. 

Tu nu ştii nimic despre aceasta decât după ce ai primit Duhul 
Sfânt. Tu spui, „Eu accept pe Isus Cristos ca Mântuitor personal”. Ai 
primit tu Duhul Sfânt de când ai crezut? (Fapte 19: 1-7). Dacă tu nu ai 
primit, tu nu poŃi nici măcar să Îl numeşti pe Isus Domnul, pentru că nu 
este Domn, El este o fiinŃă istorică pe care tu te lupŃi să o accepŃi. Dar 
când tu El vine în tine prin Duhul Sfânt, El este Domnul tău. Nimeni nu 
poate să Îl numească pe Isus Domnul, decât numai prin Duhul Sfânt; 
decât numai când tu eşti născut din nou din Duhul lui Dumnezeu, şi 
Duhul Sfânt este în tine... Atunci dacă tu eşti, tu eşti născut în această 
ÎmpărăŃie, şi tu eşti parte din biserică. Tu eşti dintre cei chemaŃi afară 
atunci. [19] 
 

*ObservaŃi, noi găsim astăzi că oamenii... Acolo sunt mulŃi 
oameni care doar nu O pot crede, chiar oameni umpluŃi cu Duhul. Eu 
urmează să vă arăt una care vă va şoca. Botezul cu Duhul Sfânt nu 
înseamnă că voi veŃi merge înăuntru, nu, de fel, nu de loc, nu are nimic 
de a face cu sufletul vostru. Acela-i botezul, vedeŃi voi. Aici este 
sufletul interior, înăuntru aici, care vine de la Dumnezeu. Dar apoi pe 
dinafară voi aveŃi cinci simŃuri, şi cinci contacte cu cu casa voastră 
pământească. Înăuntru, voi aveŃi un duh (spirit), şi înăuntru acolo voi 
aveŃi cinci conexiuni; conştiinŃa, dragostea, şi aşa mai departe, cinci 
conexiuni către acel spirit. łineŃi minte, în acel spirit voi puteŃi fi 
botezaŃi cu Duhul Sfânt original şi totuşi să fiŃi pierduŃi. Sufletul, care 
trăieşte, este acela care a fost predestinat de Dumnezeu. 

Nu a spus Isus, „MulŃi vor veni în acea zi, şi vor spune, 
„Doamne, nu am scos noi draci, şi am făcut mari semne şi minuni, am 
profeŃit, meri minuni ale lui Dumnezeu?” El a zis, „DepărtaŃi-vă de la 



Mine, voi cei ce lucraŃi fărădelegea. Eu nu v-am cunoscut niciodată. 
(Matei 7: 21-27). MulŃi vor veni în ziua aceea” 

Nu a profeŃit Caiafa? (Ioan 18: 12-14). EL era un diavol. Noi 
aflăm acolo... Şi ei, acei preoŃi, acei oameni mari, se presupunea că ei 
erau mari conducători în acele zile, cu umilinŃă şi toate lucrurile, dar au 
omis să vadă Cuvântul lui Dumnezeu, Însuşi, făcut manifest printre ei. 
 

Aşa a făcut şi Balaam (Numeri 23: 5-30; 24: 1-25). Aceea nu 
avea nimic...  „Eu am primit botezul, Duhul Sfânt”. Aceea totuşi nu are 
nimic de a face cu aceasta. Aceea este doar un dar temporar pentru voi.  

Adevăratul dar (cadou) este sufletul tău jos acolo înăuntru, 
vedeŃi, care a fost născut din Dumnezeu, şi acela controlează întregul 
lucru către Cuvântul lui Dumnezeu şi către voia lui Dumnezeu. Şi acolo 
tu îŃi iei creşterea ta, vedeŃi, atunci tu eşti o fiică sau un fiu a lui 
Dumnezeu. Tu eşti un copil a lui Dumnezeu. 

„Ei bine, oh, eu sunt un Penticostal. Eu aparŃin”. Aceea, dacă tu 
nu te aliniezi cu acel Cuvânt, acolo este ceva greşit. VedeŃi? Atunci, 
vedeŃi voi, tatăl tău adevărat nu este Dumnezeu. VedeŃi? Pentru că, acel 
real a început în sufletul tău, mai înainte ca să fie acolo un duh, acolo 
era sufletul tău. Acel suflet nu a venit de la Dumnezeu, atunci el nu a 
fost un germene de la Dumnezeu, de la început. Voi aŃi fost înşelaŃi. Voi 
sunteŃi în stratul buruienilor şi purtând mărturia lumii de buruiană 
venind înainte. AcŃionând ca şi lumea, iubind lumea, pentru că 
dragostea lui Dumnezeu nu este în voi. 

Şi acum, acolo vor fi unşi falşi în zilele din urmă, nu Isuşi falşi. 
Ei nu vor accepta aceasta. Ci unşi „falşi”. (Mat 24: 24). Ei sunt unşi, da 
domnule, dar ei sun anti-Crişti. Ei sunt unşi cu Duhul, pentru a face 
semne şi minuni pe care le-a făcut Cristos. Dar ei nu se vor alinia cu 
Cuvântul. [20] 
 

*Dumnezeu a promis Duhul Sfânt fiecărui credincios. El vrea să 
vi-l dea vouă, mai mult decât vreŃi voi să Îl primiŃi. Acum, nu Îi spuneŃi 
Lui cum aŃi vrea voi să Îl primiŃi; spune-ții doar că voi Îl vreŃi. Nu 
contează cum vine El, voi Îl vreŃi. Voi vreŃi ceva să ancoreze inima 
voastră şi sufletul vostru, deoparte, până când toată îndoiala şi teama va 
trece şi bucuria sunetului clopotelor cerului va suna prin sufletul vostru. 
Dumnezeu va purta de grijă de restul, voi doar rugaŃi-L, cereŃi ca El să 
vă dea botezul Duhului Sfânt. 
    



 *Poate că unul din camera de sus, (acolo la Cincizecime – Luca 
24: 48-53) a zis, „Păi, eu cred că noi am aşteptat prea mult. HaideŃi doar 
să-l acceptăm prin credinŃă”. Aceea era o bună doctrină Baptistă, dar nu 
a funcŃionat cu acei fraŃi. Deci atunci, primul lucru pe care voi îl ştiŃi, 
aceea a trebuit să devină o realitate, şi ei au aşteptat în slujba lor pentru 
ca Cuvântul să fie manifestat. Şi când voi veniŃi să căutaŃi Duhul Sfânt, 
voi faceŃi la fel. [21] 
 *Da, voi Îl puteŃi accepta prin credinŃă; voi trebuie să-L acceptaŃi 
pe Cristos prin credinŃă; aceea este exact corect. Şi voi acceptaŃi pe 
Duhul Sfânt prin credinŃă, dar atunci lăsaŃi pe Duhul Sfânt să vină şi să 
dea tăierea împrejur ca o mărturie că El a acceptat credinŃa voastră. 
VedeŃi voi? 
 VedeŃi, Abraham a crezut pe Dumnezeu şi aceasta i-a fost 
considerată ca neprihănire, dar Dumnezeu i-a dat lui semnul tăierii 
împrejur ca o confirmare că EL a acceptat credinŃa lui. Deci atunci, în 
acelaşi fel trebuie să facem şi noi. Noi trebuie să aşteptăm după Duhul 
Sfânt până când El face ceva, nu neapărat să vorbim în limbi, sau să 
dansăm, sau să avem emoŃii, am strigat, sau ceva: ci până când noi 
suntem schimbaŃi, transformaŃi, până când ceva s-a întâmplat. Pe mine 
nu mă interesează în ce formă vine El, doar că s-a întâmplat în felul 
acesta; aceasta este lucrul important. [22] 
 

*Fratelui Branham i s-a pus această întrebare: În momentul 
primirii Duhului Sfânt, sau a botezului cu Duhul Sfânt, este acolo vre-o 
diferenŃă? Vorbeşte persoana în limbi? Dacă nu întotdeauna, ce 
manifestări sunt cunoscute? 

Ei bine, vă puteŃi voi imagina o mamă care dă naştere unui copil 
şi să nu ştie aceasta? Ea trebuie să fie inconştientă ca să nu ştie aceasta. 
Nici voi nu puteŃi să primiŃi Duhul Sfânt fără să ştiŃi. Este ceva ce se 
întâmplă în voi. VedeŃi? Este ceva ce vă schimbă (transformă) pe voi. 
Întregul vostru sistem, întregul vostru sistem spiritual este făcut nou din 
nou, şi deveniŃi o nouă creaŃie în Cristos, aşa cum o spune Biblia, o 
nouă făptură în Cristos (2 Cor. 5: 17). Voi o ştiŃi. 

Acum voi spuneŃi, „Frate Branham, atunci tu nu crezi că un om 
trebuie să vorbească în limbi ca să primească Duhul Sfânt”. –Nu pentru 
a dovedi că el are Duhul Sfânt. 

Eu aş vrea ca fiecare membru din biserica mea să vorbească în 
limbi. Mie mi-ar place ca ei să o facă, şi eu cred că dacă voi o cereŃi lui 
Dumnezeu, El v-o va da. Dar lăsaŃi-mă să vă spun ceva; eu cunosc o 



grămadă de oameni care vorbesc în limbi şi nu au Duhul Sfânt. Şi acolo 
nu este un slujitor care este sincer cu el însuşi şi cu adunarea lui ca să 
spună adunării lui acelaşi lucru. Diavolul poate personifica aceasta. 

Pavel a zis, „Cu toate că pot vorbi în limbi îngereşti şi omeneşti, 
sau să-mi dau trupul să fie ars, cu toate că înŃeleg toate tainele 
Cuvântului, cu toate că-mi dau averile celor săraci, şi toate aceste 
lucruri, şi nu am dragoste, eu sunt nimic. Am credinŃă ca să pot muta 
munŃii, şi aşa mai departe, totuşi sunt nimic.” (2 Cor. 13: 1-13) Apoi el 
a zis, „Tot ceea ce este în parte se va sfârşi când cel ce este desăvârşit va 
veni”, sau când cel ce este perfect se va face cunoscut. 
 

*Deci, dacă Dumnezeu v-a vindecat în seara acesta, voi vă puteŃi 
îmbolnăvi înainte ca voi să muriŃi. Voi aŃi putea fi bolnavi din nou, 
peste un an, sau doi de acuma, sau într-o săptămână de acuma, sau o zi 
două, eu nu ştiu. Dar acolo este un lucru sigur; voi urmează să părăsiŃi 
această lume în una din aceste zile, pentru că aceasta este doar pregătită. 

Dar dacă acel suflet vine vreodată în contact cu Duhul Sfânt şi 
este născut din nou, tu ai ViaŃă Veşnică. Nu contează ce se întâmplă 
aici, tu nu vei pieri niciodată. Isus a zis, „Acela care ascultă Cuvintele 
Mele, crede în Cel ce M-a trimis pe Mine, are (timpul prezent) ViaŃă 
Eternă, nu va veni la judecată; ci a trecut (la timpul trecut) de la moarte 
la ViaŃă”. Aceea ne va face pe toŃi Metodiştii să pornim să strigăm, nu-i 
aşa? Aceea este corect. Să ne gândim că Dumnezeu a făcut deja aceea. 
Acum, acesta nu este Cuvântul meu, ci este al Lui: Sfântul Ioan 5: 24. 
 

*Acum, Duhul Sfânt este aici pe pământ, căutând individuali pe 
care Dumnezeu i-a predestinat la ViaŃă în această epocă. Şi imediat cum 
îi găseşte, El face exact cum a făcut asupra lui Isus Cristos, măreŃul 
super Fiu a lui Dumnezeu Care ne-a răscumpărat pe noi toŃi. EL vine jos 
şi Îşi ia locul de locuit în viaŃa omului, acum, observaŃi, aducând puterea 
de înviere (Rom.8: 11). Acum, acea putere de înviere care a venit 
asupra lui Isus, L-a însufleŃit pe El să manifeste fiecare promisiune a 
Cuvântului pentru acea zi. Aşa face Duhul Sfânt care vine peste noi în 
ziua aceasta. Dacă nu este un duh înşelător, dacă nu este diavolul 
batjocorind Duhul Sfânt, ci este real, adevăratul Duh Sfânt, El va 
manifesta promisiunea pentru timpul acesta. 

Când El a căzut asupra lui Luther, El a manifestat acea 
promisiune pentru acea oră. Când El a căzut peste Wesley, El a 
manifestat promisiunea orei aceleia. Când El cade în aceste zile, El 



manifestă promisiunea acestei zile. Când El a căzut peste Moise, El a 
manifestat promisiune pentru acea oră. A căzut peste Noe, El a 
manifestat promisiounea pentru acel timp. Când El a căzut peste Isus, El 
a manifesta promisiunea pentru acea oră. 

 
*Rugăciunea Profetului: Fie ca ei să fie botezaŃi nu numai cu 

apă, care este doar semnul exterior că ceva interior s-a întâmplat. Biblia 
a zis, „Este o singură CredinŃă, un singur Domn, un singur Botez”, şi 
acel botez este un botez spiritual (Efes. 4: 4- 6). Trupul fiind spălat, este 
doar o imagine, sau un semn că ceva interior s-a întâmplat (Fap.22: 14-
16). Dar sufletul este acela care trebuie să fie botezat cu Duhul Sfânt, 
aceea este venirea Veşniciei în acea natură omenească, care produce o 
schimbare în jur, pentru a-l face un credincios. Eu mă rog ca ei să 
primească Duhul Sfânt. Eu îi încredinŃez pe ei în mâna Ta acum, ca şi 
trofee ale acestui Mesaj, şi a harului lui Cristos. În Numele Lui eu mă 
rog, Amin. [23] 
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